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Geachte inwoner,

Elk jaar geven we jullie een overzicht van de belangrijkste realisaties van onze Lijst Burgemeester,  
sinds vorig jaar de nieuwe naam voor de groep Open&N-VA.

We gaan het laatste jaar van de bestuursperiode in en met trots kunnen we zeggen  
dat 95% van de voornemens die wij na de verkiezingen maakten, uitgevoerd is.

We hebben een inhaalbeweging gemaakt wat wegenwerken betreft  
(Ringlaan Wenduine, Vosseslag, Grotestraat, Kloosterstraat…).  
Het gemeentehuis werd gerenoveerd, de molen van Wenduine,  
het dierenpark Wenduine heraangelegd… 

We hebben problemen opgelost die soms al 20 jaar vastzaten,  
zoals het fietspad naar Nieuwmunster en het renoveren van  
de oude rijkswachtkazerne. 

Onze gemeente blijft financieel gezond, zonder belastingverhoging.

Bovendien worden nog een aantal belangrijke dossiers voorbereid  
die we de komende jaren willen afwerken.

Steeds meer inwoners komen ons zeggen:  
“Onze gemeente is in goede handen”.  
Die schouderklopjes doen ons natuurlijk heel veel plezier.

Namens de Lijst Burgemeester wens ik jullie  
een goede gezondheid en een aangenaam 2024 !

Wilfried Vandaele
Burgemeester 

Een actief jaar

Fietspad naar Nieuwmunster   
Het nieuwe fietspad langs de Grotestraat dat De Haan met Zuienkerke 
verbindt, was begin juli klaar. Het dossier sleepte 20 jaar aan. 
Schepen Hilde Dhont: “Burgemeester Vandaele had al zijn 
overtuigingskracht nodig voor de vele grondverwervingen en om het 
dossier in overeenstemming te brengen met het Duinendecreet.” 
Het fietspad werd grotendeels door de provincie gefinancierd. 

Extra groene stroom     
De gemeente De Haan plaatst extra zonnepanelen. 

Schepen van Financiën Christine Beirens:  
“Het is de bedoeling om het vermogen aan hernieuwbare energie 
te verdubbelen. Het Vlaams Energiebedrijf (VEB) onderzoekt waar 

er extra zonnepanelen bij kunnen komen op gebouwen van  
de gemeente. Het gemeentehuis willen we in de toekomst 

verwarmen en koelen via een geothermische warmtepomp.” 
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Overstap van Gaselwest naar Imewo   
De Haan besliste te veranderen van distributienetbeheerder  

en over te stappen van Gaselwest naar Imewo.   
De tarieven van Gaselwest zijn immers bij de hoogste van Vlaanderen. 

Gemeenteraadslid Jan Vermast:  
“Door de overstap wordt de factuur voor de consument vanaf 2025 lager.”

In het kader van de overstap gaat ons openbaar verlichtingsnet  
ook sneller over op LED en komen er extra laadpalen bij. 

Honderden bomen extra 
De Haan zet volop in op het vergroenen van het openbaar 
domein en plantte daarom het voorbije jaar 1500 nieuwe 
bomen aan.  
Fractieleider Mathieu Delbarge:  
“Een van de doelstellingen is het aanplanten van één boom 
per inwoner.  Op 9 december werd gestart met de aanplant 
van natuurgebied Mispelburg. Via het project ‘Tuin zoekt 
boom’ kan elke inwoner trouwens kosteloos een boom krijgen  
om in de tuin te planten.”

Eigen ambulance    
De Haan is de enige gemeente in de regio die een brandweerkazerne heeft maar  
geen ambulance. 
Burgemeester Wilfried Vandaele: “Daar komt nu verandering in. Na lange onder
handelingen krijgt onze gemeente vanaf 1 januari 2024 een eigen ambulance.” 
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Ontharding    
De Haan moet netto 1m² per inwoner ontharden, dat wil zeggen 
bestaande verharding wegnemen. Een haast onmogelijke opdracht 
als je weet dat er elke dag nog bij gebouwd wordt.  
Een onthardingsproject in 2023 was het wegnemen van 800m² paden 
op de begraafplaats aan de Nieuwe Steenweg. 
Schepen Hilde Dhont:  
“De percelen naast de begraafplaats werden aangeplant met 
bomen en hagen. Ook op het Kennedyplein werd onthard en beplant, 
en aan de Persepit.”

Vernieuwde wijk Vosseslag    
Na twee jaar werken in de wijk Vosseslag was er eind juni  

de feestelijke heropening. 
OCMWraadslid Rebbeca Zwaenepoel-Pollet:  

“De Vosseslag zelf en de aanpalende straten kregen  
een mooie opknapbeurt. Ook rioleringen en nutsleidingen 

werden vernieuwd.” 
De strandtoegang ter hoogte van Vosseslag, het ‘Strangegat’, 

is helemaal gerenoveerd. Er is een vlottere toegang voor 
wandelaars en fietsers. Het sanitair complex werd  

vernieuwd en er kwam ook extra aanplanting.
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Heraanleg duingebied en dierenparkje in Wenduine 
“Het dierenparkje in Wenduine wordt omgevormd tot een echt buurtpark, met een 
petanquebaan, bankjes, speeltoestellen én een volière met vogels. 
“De nieuwe paden zijn al aangelegd en de speeltoestellen geplaatst”,  
zegt gemeenteraadslid Hans Knudde. 
Het Beaufortkunstwerk ‘Benjamin’ kreeg er zijn definitieve plek. In de duinen werden  
de wandelpaden heraangelegd en er is ook een nieuw uitkijkpunt.  
Ook de karakteristieke Spioenkop kreeg sterkere fundamenten en een opfrisbeurt.

Eerste fietsstraat in De Haan  
Veilig kunnen fietsen is een prioriteit voor het gemeente
bestuur. 
Schepen Hilde Dhont:  
“Daarom werd de Stationsstraat in De Haan de eerste 
fietsstraat. Auto’s en vrachtwagens mogen de fietsers niet 
inhalen en er geldt een maximumsnelheid van 30km/uur.”

Oplossing voor  
oud Rijkswachtgebouw  
Het oude rijkswachtgebouw aan de 
Driftweg in De Haan staat al meer 
dan 20 jaar leeg. 
Gemeenteraadslid Jan Vermast:  
“Op voorstel van burgemeester 
Vandaele besliste de politieraad 
om het gebouw te renoveren als 
thuisbasis voor de wijkagenten.”

BURGEMEESTER
LIJST

Lijsttrekker

Lege brooddozen   
De gemeenteraad van 23 november keurde een 
subsidie reglement goed om aan elke basisschool 
een toelage te geven om het probleem van de ‘lege 
brooddozen’ aan te pakken. 
“Met dit bedrag kunnen de scholen een gezonde 
maaltijd aanbieden aan leerlingen die dit nodig 
hebben. Er is ook een samenwerking met het Sociaal 
Huis”, zegt schepen van Sociale Zaken Marleen 
Schillewaert-Vercruyce.

Taxicheques   
“Aangezien het aanbod 
van het openbaar vervoer 
in de gemeente beperkt is, 
biedt het gemeente bestuur 
nu taxi cheques aan voor 
inwoners met een beperkt 
inkomen”, 
zeggen schepen van Sociale 
Zaken Marleen Schillewaert-
Vercruyce en OCMWraadslid 
Christiane Knudde.
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Engelenveld 
Op de begraafplaatsen van De Haan en Wenduine is er een speciale 

zone gecreëerd ter nagedachtenis van sterrenkindjes. 
“Dit ‘Engelenveld’ biedt aan families die een ongeboren kindje verloren 
hebben een plaats voor herinnering en troost”, zegt gemeenteraadslid 

Trui Minne-Jonniaux.

Nieuwe stranddouches en indeling strand  
De stranddouches in De Haan en Wenduine waren aan vernieuwing toe. 
Er werden 13 nieuwe douches geplaatst die minder water verbruiken. 
Daarnaast werden de stranduitbatingen sinds dit jaar twee aan twee 
geplaatst. 
“Dat zorgde ervoor dat er meer vrij strand was tussen de uitbatingen”,  
zegt OCMWraadslid Steve Depecker. 

Erfgoedpluim   
Met de Erfgoedpluim wil het gemeente bestuur jaarlijks voor
beeldige restauraties van waardevolle historische panden in 
de kijker zetten. 
Schepen van Cultuur Rudi Cattrysse:  
“In 2023 ging de pluim naar villa La Chaumière en villa 
Cocorico.”

Voetbalveld Wenduine 
“Het heeft veel voeten in de aarde gehad maar  

het is opnieuw gelukt: het voetbalveld van  
KSK Wenduine werd herkeurd en goed bevonden”,  

aldus gemeenteraadslid Hans Knudde.
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Grote pluim voor Merho  
Merho is 75 jaar geworden en omdat de striptekenaar  

al 15 jaar een vaste schrijfstek heeft in Wenduine,  
zette het gemeentebestuur hem in de bloemetjes  

met een ‘Grote Pluim’ én een originele muurtekening.
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Speelzone Neptunus vernieuwd     
De speelzone Neptunus in Wenduine kampte al jaren met 
wateroverlast en de speeltoestellen waren aan vervanging toe. 
Gemeenteraadslid Ine Meessschaert:  
“Na een inspraakronde met de buurtbewoners en de kinderen, 
werden nieuwe speeltoestellen geplaatst. Ook werd een nieuw 
basketbalveldje aangelegd naast het bestaande voetbalveldje.”

Herinrichten Kloosterstraat, Bredeweg  
en Vijfwegestraat  

De Kloosterstraat, Bredeweg en Vijfwegestraat waren dringend 
aan vernieuwing toe. Het was gevaarlijk fietsen in die straten  

en ook het asfalt was stuk. 
Schepen Christine Beirens:  

“In de Kloosterstraat werden er nieuwe betonboorden geplaatst, 
uitwijkhavens aangelegd, en ook een nieuwe asfaltlaag op netten.  

Bredeweg en Vijfwegestraat zullen volgen.” 

Archeologische vondsten   
De afgelopen jaren werden verschillende archeologische 
projecten uitgevoerd in De Haan. De eigenaars van de sites 
waar er vondsten werden gedaan, besloten om die over te 
dragen aan de gemeente. 
“Het gaat onder meer om overblijfselen van 10de eeuwse neder
zettingen in de duinen, en om een zeldzame munt van Lodewijk 
de Vrome”, zegt schepen van Cultuur Rudi Cattrysse.



Wil je meer weten? Of wil je zelf je mening kwijt: 

www.lijstburgemeester.be 
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Tussen 22 september en 13 oktober ging het schepen   college opnieuw langs in alle deelgemeenten.

De heraanleg van de Grotestraat is zo goed als klaar.

Ook een erfgoedpluim voor villa Cocorico.

Het tegeltableau van  
de molen Wenduine  
is weer thuis.

Een natte maar gezellige Trammelant 2023.

Voor de Ringlaan Wenduine wordt de achterstand beetje bij beetje ingehaald.

Sinds dit jaar kunnen onze wijken ook gebruik maken van Hoplr.


